

Date: 12/12/2025  
Ref: MD 01122025

التاريخ: 2025/12/12  
المرجع: MD 01122025

**Disclosure and Compliance Section**  
**Market Operations Surveillance Department**  
**Abu Dhabi Securities Exchange**  
**P.O. Box 54500, Abu Dhabi, UAE**

**Subject: Invictus Holding Limited sale of shares in Invictus Investment Company PLC ("The Company")**

Dear Sir,

Kindly be informed that **Invictus Investment Company PLC's** majority shareholder Invictus Holding Limited sold shares in a single block trade on Friday December 12<sup>th</sup> 2025 to IHC Capital Holding LLC at the prevailing market price of these shares.

Accordingly, the total shareholding of Invictus Holding Limited has now reduced by approximately 17.50% and it now owns approximately 51.00% of Invictus Investment Company PLC stocks.

Thanks and Regards,

السادة/ قسم الإفصاح والإمتحان المحترمين  
ادارة العمليات والرقابة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
ص.ب. 54500 أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

**الموضوع : بيع شركة انفيكتوس هولدنغ ليمند لأسهمها في شركة انفيكتوس للاستثمار بي ال سي ("الشركة")**

تحية طيبة و بعد،

يسرنا إخاطركم علماً بأن المساهم الرئيسي في شركة انفيكتوس للاستثمار بي ال سي وهي شركة انفيكتوس هولدنغ ليمند قد قامت ببيع أسهم من خلال صفقة واحدة كبيرة يوم الجمعة الموافق 12 ديسمبر 2025 إلى شركة اي اتش سي كابيتال القابضة ذ.م.م بسعر السوق السائد لهذه الأسهم.

وعليه، فقد انخفضت الحصة الإجمالية لشركة شركة انفيكتوس هولدنغ ليمند بما يقارب 17.50%， حيث تمتلك حالياً ما نسبته 51.00% تقريباً من أسهم شركة انفيكتوس للاستثمار بي ال سي.

وتفضوا بقبول فائق الاحترام،



**Amir Daoud Abdellatif Ibrahim – CEO**  
امير داود عبد اللطيف ابراهيم – الرئيس التنفيذي